

## Volvo China Open 2024

### Championship Hotel - Castle Hotel

### 2024 年沃尔沃中国公开赛锦标赛酒店 - 隐秀山居酒店

#### Hotel Information 酒店信息

Hotel Name 酒店名称	THE CASTLE HOTEL 隐秀山居酒店
Address 地址	Baohe Road, Longgang District, Shenzhen, Guangdong Province Zip Code 518116 广东省深圳市龙岗区宝荷路隐秀山居酒店 邮编: 518116
Hotel Introduction 酒店资料	The Castle Hotel is officially designated as a five-star hotel. It is located at Genzon Golf Club, close to Longgang Botanical Garden and Vanke Mall. There are 170 rooms. 隐秀山居酒店为官方指定接待的五星标准酒店, 位于正中高尔夫球会内, 邻近龙岗植物园和万科购物中心, 酒店拥有 170 间客房。
Location 交通位置	To Shenzhen International Airport approximately 70 minutes. 距深圳宝安国际机场 70 分钟车程

#### Room Rates 房间价格

Room Rates 房价	Deluxe room (King/ Twin Size) 豪华房(大床/双床/主题亲子房): RMB 1,080/net/night 人民币 1080 元净价每间夜;  The above price is inclusive of one or two breakfasts, tax and complimentary internet. 以上价格包含一至两份早餐, 税费及免费上网。
------------------	---

#### Reservation: 预定

Guest Reservation 嘉宾	Please reserve the room with the booking form and proprietary group code. 通过专有团体代码的预定表预订酒店
Officials & VIPs 工作人员及贵宾	Hotel bookings for officials (paid by VCO) should be processed through the VCO committee. 工作人员及贵宾酒店预定由 VCO 负责
Reservation Method 预订方式	Please send the booking form to Email: <a href="mailto:rsvn@genzon-hotel.com">rsvn@genzon-hotel.com</a> Call the hotel at +86 755 88888828 and request to be connected to 75 (or 74) from 08:00 to 20:00 请发送预定表格至邮 <a href="mailto:rsvn@genzon-hotel.com">rsvn@genzon-hotel.com</a> 8:00-20:00 可拨打酒店电话 0755-88888828 转 75/74 预订。
Cancellation Policy 退订规定	Please contact the hotel at least seven days in advance to confirm the reservation, which will be subject to availability. To guarantee the reservation, please prepay the first night's room charge as a deposit by credit



# 沃尔沃中国公开赛 VOLVO CHINA OPEN

	<p>card or through payment methods such as WeChat or Alipay. Cancellation is free of charge up to 72 hours before the booked arrival date. Cancellation within 24 – 72 hours prior to arrival will be charged at one night as a penalty. Rooms cannot be cancelled within 24 hours of the booked arrival date. If cancelled, the full room rate will be charged.</p> <p>请至少提前 7 天联系酒店预订部确认预订，实际确认以酒店实时房态为准。</p> <p>为保障您的预订，请提供信用卡或通过微信、支付宝支付担保所有房费。预定抵店日 72 小时前可以免费取消，预定抵店日前 72 小时内 24 小时前取消将收取首晚房费，预订抵店日 24 小时内不可取消，如果取消预订将收取全部房费。</p>
<p>Check-in tips 入住提示</p>	<p>Check-in time is from 14:00. Check-out time is before 12:00 noon the following day. A half-day rate (50% of the room rate) will be charged if check out is after 12:00 noon. Check out after 18:00 will be charged at the full-day rate (100% of room rate).</p> <p>客房入住时间为下午 14:00 后，退房时间为次日中午 12:00 前，超出 12:00 则需收取半日房费（即房费的 50%），超过 18:00 则需收取全日房费（即房费的 100%）。</p>

## F&B Facilities 餐饮设备

<p>Breakfast 早餐</p>	<p>Additional breakfast is available for RMB 136 net per person.</p> <p>额外的早餐，每份收取 人民币 136 元净价</p>
<p>Breakfast Hours 早餐时间</p>	<p>06:30 - 10:00</p>

## Discount 优惠

<p>F&amp;B 餐饮</p>	<p>Member's rates in all F&amp;B outlets excluding cigarettes, liquor, abalone, sea cucumber, shark's fin, seafood, room service, special rates or service fees. Discounts cannot be used with other preferential policies at the same time.</p> <p>住店客人可享受酒店餐饮会员价格。（服务费税费、香烟、支装酒、鲍参翅、海鲜、送餐服务及特价项目除外，不与其他优惠政策同时使用。）</p>
<p>Hotel Amenities 酒店配套设施</p>	<p>Complimentary swimming pool and fitness center</p> <p>享受免费游泳馆及健身中心</p>
<p>Airport pick up/ drop off and price 接/送机服务及价格</p>	<p>Hotel → Shenzhen Airport - RMB650 per journey 酒店至深圳机场 650 元/次 Shenzhen Airport → Hotel RMB650 per journey 深圳机场至酒店 650 元/次</p> <p>The prices are one-way, with a maximum of to 6-7 passengers (including the driver) per car. 价格为单程，每辆车最多可乘坐 6-7 人（包含司机）。</p> <p>To book the airport pick-up/ drop-off service, detailed flight information must be confirmed at least 24 hours in advance. To cancel the airport pick-up/ drop-off service, please do so 24 hours in advance, otherwise the cancellation will not be processed and the full charge will be levied.</p> <p>接送机服务需确认详细的航班信息，请提前 24 小时预订，取消接送机需提前 24 小时取消，否则按全额收费。</p> <p>Call the hotel at +86-755-88888828 and transfer to 74, OR call +86-18938877020 to make your request.</p> <p>预订和取消接/送机服务请拨打酒店电话 0755-88888828 转 74 或 18938877020</p>

